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Ministarstvo saobračaja KS

14.Sjednica Skupštne KS

Pitanje broj 76/14

Pitanje : Kada će nadležni u Kantonu Sarajevo posvett više pažnje sigurnost 
stanovnika na pružnim prelazima opštne Ilijašš

Obrazloženje : 
Na pružnim prelazima u opštni Ilijaš na više mjesta ne radi svjetlosna  
signalizaciji nit radi sistem za spuštanje i dizanje rampe prilikom prelaska voza 
na pružnim prelazima. Bila sam lično svjedok u mjestu Malešići opštna Ilijaš 
kad voz bez ikakvog upozorenja  prolazi prugom a ni sa jedne strane nisu 
postavljenji znakovi upozorenja. Već smo imali smrtnih  slučajeva i bila bi velika 
tragedija da se to ponovi. Zato molim odgovorne da stupe u kontakt sa 
Željeznicama Federacije BIH i da se što je moguće prije riješi problem 
sigurnosnog prijelaza pružnih prelaza na opštni Ilijaš.
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